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Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mikorra készül el az MO-s északi része és a Duna-híd?? "címmel a Házszabály 91 .
~-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István Gazdasági és Közlekedési miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MO-s körgyűrű északi része és az ehhez tartozó Duna-híd megépítésének a fontossága
megkérdőjelezhetetlen . Ebben szinte mindegyik szakértő, a kormány és az ellenzék is egyetért . Ha
viszont a szándék közös és meglévő, akkor mi gátolja a kivitelezést?
A napjainkban rendszeressé vált közlekedési káoszt tetézni fogja az is, hogy a Margit híd, lassan
öt éve halogatott, karbantartási munkáit nem lehet tovább elodázni. Eredetileg azért késleltették a
hídfelújítási munkálatokat, hogy a kérdésben említett építendő új Duna-híd, a Margit híd
lezárásából eredő plussz terhek egy részét átvehesse . Minél tovább késlekedik az új híd építése,
annál kevesebb az esély arra, hogy elkészül addigra, mikor már nem lehet tovább halogatni a
Margit híd felújítását . Budapest a jelenlegi állapotaiban is kevesebb híddal rendelkezik a
szükségesnél. Mi történik majd akkor, ha az egyik legfontosabb híd átmenetileg használhatatlanná
válik? Képes lesz -e a főváros megbirkózni a problémákkal, vagy pedig teljesen széthullik az
egyébként is komoly problémákkal küszködő közlekedési rendszer?

Tisztelt Miniszter úr!

Mikorra tervezik a kérdésben említett útszakasz befejezését es a kapcsolódó Duna-híd
megépítését?
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Írásbeli kérdés

Várom válaszát.

Budapest, 2003. December 15 .
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